
 

Протокол 
№ 25 

Днес 26.03.2009 г. от 14.00 ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана. 

В работата на заседанието взеха участие 31 общински съветници. От заседание отсъстваха 
следните общински съветници: 

Г-н Иво Гигов 
Г-н Найден Найденов  
В заседанието взеха участие и:  
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана 
г-н Румен Ангелов – Зам.кмет на Община Монтана 
г-жа Весела Коларска – Зам.кмет на Община Монтана  
г-н Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана  
г-н Мариус Конов – Секретар на Община Монтана 
г-жа Соня Тодорова – Дир.Дирекция “ОС” при Община Монтана 
г-жа Антоанета Коцина – Дир.Дирекция „АПИО” при Община Монтана 
г-н Деян Димитров – Дир.Дирекция “ЕИИР” при Община Монтана 
Заседанието беше открито и ръководено от г-н Светлин Николов – Председател на ОбС – 

Монтана и от г-н Диман Георгиев – Зам.председател на ОбС – Монтана. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: У-ми дами и г-да, у-ми г-н Кмете, от общо 33-ма броя Общински 

съветници присъстват 27, имаме необходимия кворум и можем да започнем работа. Откривам двадесет 
и петата редовна сесия на ОбС-Монтана. Преди да преминем към работата по Дневния ред в 
съответствие със ЗМСМА избрания Кмет на с.Долна Вереница трябва да положи клетва пред ОбС. 
Моля Ивайло Никитиев да заповяда за полагане на Клетва. С Удостоверение на ОИК от 01.03.09 г. след 
поведените избори на 2802.2009 г. за Кмет на с.Долна Вереница е избран Ивайло Никитиев Иванов. 
Чета клетвата, след което Вие повтаряйте след мен 

 
КЛЕТВЕНА ДЕКЛАРАЦИЯ 

ЗАКЛЕВАМ СЕ В ИМЕТО НА РЕПУБЛИКА БЪЛГАРИЯ ДА СПАЗВАМ 
КОНСТИТУЦИЯТА И ЗАКОНИТЕ НА СТРАНАТА И ВЪВ ВСИЧКИТЕ СИ ДЕЙСТВИЯ ДА СЕ 
РЪКОВОДЯ ОТ ИНТЕРЕСИТЕ НА ГРАЖДАНИТЕ ОТ ОБЩИНА МОНТАНА И ДА РАБОТЯ 

ЗА ТЯХНОТО БЛАГОДЕНСТВИЕ. 
ЗАКЛЕХ СЕ: /п/   

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: От името на ОбС Ви пожелавам ползотворна работа в името на 
кметство Долна Вереница и на Община Монтана. 

У-ми дами и г-да предварително ви е раздаден Дневния ред. Има ли някакви допълнения, 
изменения по така предложения Дневен ред? Не виждам. Моля, онези от вас, които са „за” този Дневен 
ред на днешното заседание на ОбС, да гласува  

„за” – 30,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0  
Приема се   

ДНЕВЕН РЕД: 
1. 08-01-34/06.02.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 

продажба на имот – частна общинска собственост на собственици на жилищна сграда, придобили 
правото на строеж върху общинска земя. 

2. 08-01-53/14.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
брой и разпределение на общинските жилища за 2009 год. 

3. 08-01-54/14.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
учредяване безвъзмездно право на ползване  за срок от 10 (десет) години на Регионален исторически 
музей – Монтана за недвижими имоти общинска собственост, находящи се  на бул. ”Трети март” №136 
и помещение на V-ти етаж в сграда на бул. ”Христо Ботев” №67 гр. Монтана. 

4. 08-01-55/14.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
писмо рег. индекс 11-01-13/04.02.2009 г. от Емил Александров – административен ръководител, 
районен прокурор в Районна прокуратура гр. Монтана 

5. 08-01-56/14.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
учредяване право на пристрояване към нежилищна сграда-“кафе-аперитив построена върху имот-
частна общинска собственост на собственика на сградата. 
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6. 08-01-57/14.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
учредяване право  на пристрояване към магазинно помещение, построено върху имот-частна общинска 
собственост на собственика на магазинното помещение. 

7. 08-01-58/14.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
продажба на занимални – частна общинска собственост. 

8. 08-01-59/14.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
продажба на гаражи – частна общинска собственост. 

9. 08-01-60/14.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
продажба на гараж №9 – частна общинска собственост, самостоятелен обект с ид.№48489.6.232.2.5  по 
кадастралната карта на гр.Монтана. 

10. 08-01-61/14.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
учредяване право на строеж върху общински имот  

11. 08-01-52/14.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
подробен устройствен план /ПУП/ - парцеларен план /ПП/ на трасе за кабелно телефонно захранване до 
обект:”Пречиствателна станция за отпадъчни води гр.Монтана, България”. 

12. 08-01-62/16.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
подробен устройствен план /ПУП/ – парцеларен план (ПП) за трасе на ел. кабел НН за захранване на 
обект: “Приемо – предавателна станция VZ 6131 на “ БТК ” АД в имот 034059 в землище с. Благово, 
общ. Монтана. 

13. 08-01-63/16.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
подробен устройствен план /ПУП/ – парцеларен план (ПП) за трасе на кабелно ел.захранване 20 кV за 
Базова станция № 5574 на Глобул в поземлен имот 093016, землище с. Сумер, Община Монтана, обл. 
Монтана. 

14. 08-01-49/12.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
преименуване на Областен съвет за контрол на наркотичните вещества и прекурсори в Областен съвет 
за наркотични вещества /ОСНВ/ и корекция в състава на ОСНВ. 

15. 08-01-50/12.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
удължаване срока за възлагане на управление на управителя на „Център по дентална медицина №1” 
ЕООД и увеличаване възнаграждението. 

16. 08-01-51/12.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана, относно 
учредяване на “Технологичен парк” ЕООД. 

17. 08-04-67/19.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община Монтана относно 
приемане на годишните отчети, баланси и разпределение на печалбата за 2008 г., на общинските 
търговски дружества със 100% общинско участие в капитала им. 

18. Питания. 
 
ТОЧКА ПЪРВА: 08-01-34/06.02.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно продажба на имот – частна общинска собственост на собственици на 
жилищна сграда, придобили правото на строеж върху общинска земя. 
 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Т.1 е Докладната записка с идентификатор 34. Вносителите? 
Няма. От залата? Заповядай Ивайло Петров. 

Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: У-ми г-да Председатели, г-н Кмете, у-ми колеги и гости, искам само 
едно разяснение, относно тази докладна. Тя не е гледана на наша комисия, не е записана цената на 
която ще бъде продаден имота. Тази докладна беше внасяне преди два, три месеца в нашата комисия, 
имаше неясноти, след това беше оттеглена от г-жа Тодорова и в последствие не беше пусната отново за 
разглеждане в комисията по Бюджет и финанси. Така че задавам въпроса на каква цена и при какви 
условия ще бъде продадена земята на собствениците? Благодаря.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други изказвания? Отговор? Заповядайте Ангелов.  
Г-Н РУМЕН АНГЕЛОВ: У-ми Председателствуващи, дами и г-да общински съветници, преди 

решението е дадена данъчната оценка. Знаете, че по Закон когато има придобито право на стоеж, те 
имате право да си купят земята, ние в тази посока приехме и Наредба, в Наредбата е казано, че цената 
на земята когато има придобито право на стоеж е по данъчната оценка. Затова горе я има данъчната 
оценка колко е, затова цената на това, което продаваме е функция от данъчната оценка, която ние сме я 
извадили. Предполагам, че в комисии ви е предоставена и трябва да сте я видели.  
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Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Това са нови собственици, които са купили, имат ли право да ползват 
тези преференциални условия по 120% от данъчната оценка? Имота е бил собственост на майката и 
след това е продаден, изрично е записано – продаден – и това беше и предния път питането ми и затова 
беше оттеглена. 

Г-Н РУМЕН АНГЕЛОВ: Към това имахме и становище на юрист, което сме го приложили и 
затова Вие не сте го гледали на комисии. В комисиите които са го гледали са запознати със 
Становището на юриста на общината. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Само две думи искам да кажа, че това са наследници по права 
линия, които имат право да наследяват или да им се продава и в това отношение има и тълкувателни 
решения и на касационния съд и на други институции, които се занимавали по тези въпроси, тъй като е 
имало оспорване. Така че в това отношение е изчистен този въпрос и не случайно не влезе в Дневния 
ред на предишната сесия. 

Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Благодаря. Това ми беше въпроса. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Тъй като имаше все пак дебат, моля онези от вас които са „за” 

прекратяване на разискванията да гласуват „за” прекратяване на разискванията 
 „за” – 29,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 1  
Приема се   
Преминаваме съм гласуване. Тъй като става въпрос за продажба, поименно гласуване    
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За 
Ани Стаменова За Крум  Милетиев За 
Бойко  Димитров За  Любомир Бояджиев  За 
Борис Тачев За Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов ---- 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов За 
Диман Георгиев За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов За Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов ---- Росен Белчев За 
Златко  Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров Въздържа се  Станислав Станоев За 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов ---- Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

  
29 / 0 / 1 
Приема се 

Решение 
№265 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.35, ал.3 от ЗОС и чл.46, ал.1, т.1 и 2 и 
ал.5, т.1 от НРПУРОИ  
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Обявява продажбата на 233/466 ид.ч. от поземлен имот с ид.№48489.13.335 по 

кадастралната карта на гр. Монтана, целият от 466.00 кв.м., без търг или конкурс на Младен 
Иванов Славчев с ЕГН 7604103260 и Венцислав Иванов Славчев с ЕГН 7302163340, при равни 
права, придобили правото на строеж върху  него. 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
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ТОЧКА ВТОРА: 08-01-53/14.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 
Община Монтана, относно брой и разпределение на общинските жилища за 2009 год. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.2 от днешния дневен ред, а именно брой и 

разпределение на общинските жилища за 2009 год. Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. Тъй 
като решението се приема при условието на чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА в режим на поименно гласуване  

 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За 
Ани Стаменова За Крум  Милетиев За 
Бойко  Димитров За  Любомир Бояджиев  За 
Борис Тачев За Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов ---- 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов За 
Диман Георгиев За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов За Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов ---- Росен Белчев За 
Златко  Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев За 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов ---- Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

  
30 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№266 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, във връзка с чл.3, ал.2 от Наредбата за условията и реда за управление и 

разпореждане с общинския жилищен фонд 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
І. Изключва от фонд “Жилища за настаняване под наем на граждани с установени 

жилищни нужди” продадените 8 /осем/ броя общински жилища. 
ІІ. Изключва от фонд “Резервен” премахнатата жилищна сграда на ул. “Цар Самуил” 

№4. 
ІІІ. Прехвърля от фонд “Жилища за настаняване под наем на граждани с установени 

жилищни нужди” във фонд “Резервен” жилище, находящо се на ул.”Юрий Венелин” №13. 
ІV. Прехвърля от фонд “Ведомствен” във фонд “Резервен” ап. 5, бл. 9 в с. Габровница. 
V. Прехвърля от фонд “Резервен” във фонд “Ведомствен” ап. 10, бл. 8 в с. Габровница в 

което да бъде настанена Камелия Петрова Христова – главен специалист в с. Габровница. 
VІ. Включва във фонд “Жилища за настаняване под наем на граждани с установени 

жилищни нужди” 5 /пет/ отчуждени жилищни сгради с настанените в тях наематели : 
- ул. “Иван Вазов” №24, ет. 1 в гр. Монтана 
- ул. “Юрий Венелин” №8 
- бул. “Трети март” №105 
- бул. “Трети март” №107 
- с. Смоляновци, ул. “Пионерска” №9 
VІІ. Утвърждава 9 /девет/ броя общински жилища за ползване от Драматичен театър 

“Драгомир Асенов” гр. Монтана: 
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- три броя за настаняване на гостуващи актьори и режисьори, 
- шест броя за настаняване на служители, работещи на трудов договор. 
VІІІ. Разпределя общинските жилища за 2009 год., както следва: 
1. Жилища за настаняване под наем на граждани с установени жилищни нужди – 

139 бр. – Приложение 1; 
- в жилищни блокове - 79 бр. 
- в отчуждени жилищни сгради – 60 бр. 
2. Ведомствени жилища – 20 бр. – Приложение 2; 
3. Резервни жилища – 13 бр. – Приложение 3. 
ІХ. Утвърждава общия брой на общинските жилища за 2009г. - 172 бр. 
Х. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горните решения. 
 
ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-54/14.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община 

Монтана, относно учредяване безвъзмездно право на ползване  за срок от 10 (десет) години на 
Регионален исторически музей – Монтана за недвижими имоти общинска собственост, находящи 
се  на бул. ”Трети март” №136 и помещение на V-ти етаж в сграда на бул. ”Христо Ботев” №67 гр. 
Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.3 от днешния Дневен ред. Вносителите? 

Няма. От залата? Не виждам. Преминаваме към поименно гласуване  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За 
Ани Стаменова За Крум  Милетиев За 
Бойко  Димитров За  Любомир Бояджиев  За 
Борис Тачев За Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов ---- 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов За 
Диман Георгиев За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов За Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов ---- Росен Белчев За 
Златко  Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев За 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов ---- Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

 
30 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№267 

На основание чл. 14, ал. 6 от Закона за общинската собственост, във връзка с чл. 
58,  ал. 1 и ал. 3 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество и чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и 

местната администрация 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Учредява безвъзмездно право на ползване за срок от 10 години на Регионален 

исторически музей – Монтана, върху общинските имоти както следва: 
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- помещение от 120.00 кв.м на V-ти етаж в бившата сграда на „Битова техника” бул. 
„Христо Ботев” №67 гр. Монтана 

- едноетажна масивна къща със застроена площ от 120.00 кв.м в двора на ЦДГ №1 бул. 
„Трети март” №136 /на ъгъла на ул. “Велико Търново” и ул. „Марица”/ гр. Монтана 

2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
  
ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: 08-01-55/14.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно писмо рег. индекс 11-01-13/04.02.2009 г. от Емил Александров – 
административен ръководител, районен прокурор в Районна прокуратура гр. Монтана 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.4 от днешния Дневен ред, а именно 

удължаване срока за наем на един от Районите прокурори. Вносителите? Няма. От залата? Няма. В 
режим на поименно гласуване  

 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За 
Ани Стаменова За Крум  Милетиев За 
Бойко  Димитров За  Любомир Бояджиев  За 
Борис Тачев За Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов ---- 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов За 
Диман Георгиев За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов За Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов ---- Росен Белчев За 
Златко  Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев За 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов ---- Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

 
30 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№268 

На основание чл. 35, ал. 2 от Наредбата за условията и реда за управление и 
разпореждане с общинския жилищен фонд и чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното 

самоуправление и местната администрация 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Да бъде продължен срокът на договора за наем с Галин Найденов Байчев, наемател 

на общинско жилище – ателие 1, находящо се на ул. „Христо Смирненски“ №21, вх. В, за 
времето, през което ще изпълнява длъжността „прокурор“ в Районна прокуратура гр. Монтана.  

2. Възлага на Кмета изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ПЕТА: 08-01-56/14.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община 

Монтана, относно учредяване право на пристрояване към нежилищна сграда-“кафе-аперитив 
построена върху имот-частна общинска собственост на собственика на сградата. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.5 от днешния Дневен ред, а именно 

учредяване право на пристрояване към нежилищна сграда - “кафе-аперитив построена върху имот-
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частна общинска собственост на собственика на сградата. Вносителите? Няма. От залата? Не виждам. В 
режим на поименно гласуване  

 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина  Стоичкова Въздържал се Камелия  Трифонова За 
Ани Стаменова Въздържал се Крум  Милетиев За 
Бойко  Димитров За  Любомир Бояджиев  За 
Борис Тачев За Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов ---- 
Веселин Игнатов Въздържал се Нистор  Каменов За 
Диман Георгиев За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов За Петко  Петков За 
Димитър  Йотински Въздържал се Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов ---- Росен Белчев Въздържал се 
Златко  Тодоров Въздържал се Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров Въздържал се Станислав Станоев За 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов ---- Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев Въздържал се 
Ивета  Станкова  За 

 
22 / 0 / 8 
Приема се 

Решение 
№269 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.38, ал.2 от ЗОС и чл.52, ал.1 от 
НРПУРОИ 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Учредява правото на пристрояване от 28.00 кв.м. по пазарни цени от оценител на 
имоти на съществуваща нежилищна сграда /”кафе-аперитив”/ с ид.№ 48489.13.221.11, в 
поземлен имот с ид.№ 48489.13.221 по кадастралната карта на гр.Монтана-частна общинска 
собственост, без търг или конкурс на собственика на сградата – Ангел Митов Кръстев с  ЕГН 
5506093245. 

2. Одобрява определената пазарна оценка от оценител на имоти в размер на 2 460.00 
/две хиляди четиристотин и шестдесет/ лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА ШЕСТА: 08-01-57/14.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно учредяване право на пристрояване към магазинно помещение, 
построено върху имот-частна общинска собственост на собственика на магазинното помещение. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.6 от днешния Дневен ред, а именно относно 

учредяване право на пристрояване към магазинно помещение, построено върху имот-частна общинска 
собственост. Вносителите? Заповядайте г-н Живков. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, с интерес наблюдавах 
гласуването по тази точка. На обсъждането на бюджета беше изказване на няколко съветници, ако 
можем да помогнем на тези хора от бизнеса, да не се заяждаме на дребно и да не се чудим, след като 
имат скици, и висят проекти по една година и ние само ги прехвърляме назад, аз мисля че са точно в 
тази посока тези пристроявания. Аз лично не ги познавам тези хора, но това стои от доста време, 
прехвърляхме го назад. Благодаря на съветниците и в този шарен състав подкрепиха това право на 
пристрояване. Мисля че това което го декларирахме тогава, когато става въпрос за работа или за хора, 
които искат да направят нещо, минали всичките процедури е хубаво по един или друг начин да 



Продължение от Протокол №25/26.03.2009 г.      __          

 

 8 

подкрепим. Тази разлика от няколко квадрата която има между едното и другото едва ли е такъв 
проблем след като са минали по абсолютно всички процедури. Така че аз мисля, че това просто е 
подкрепа, така го гледам и ви благодаря затова, че подкрепихте тази докладна. Тази сега е от същия вид 
и за да не ги прехвърляме само назад и хора да ни обвиняват, че не искаме да ги разглеждаме и се 
заяждаме за 4 кв. или за 20 кв. Затова благодаря на комисиите и на съветниците, които са ги 
подкрепили. Аз мисля, че това е точно в този дух, които всички вие декларирахте и мисля, че е 
нормално да ги подкрепим. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Иван Славчов, заповядай. 
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Нямаше да се изказвам, но Кмета ме провокира със своето изказване. 

Бих искал само да обясните, защо едните са на 60 или на 70 лв., другите са на 370 лв., нека да бъдат 
всичките на 300 лв. за да вземем повече пари за общината. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Ще има ли отговор? Заповядайте Ангелов. 
Г-Н РУМЕН АНГЕЛОВ: Знаете какъв е отговора, че цената се прави от независим лицензиран 

оцените, знаете че това се намира в различни райони на града – едно е в Първа зона, друго е в Трета 
зона и знаете, че вие одобрявате цената. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Други въпроси, изказвания, мнения? Не виждам. 
Прекратяване на разискванията, моля онези от вас, които са „за” прекратяване на разискванията да 
гласуват  

„за” – 23,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0  
Прекратяват се разискванията. 
Преминаваме към поименно гласуване на т.6 от днешния Дневен ред  
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова Въздържал се Камелия  Трифонова За 
Ани Стаменова За Крум  Милетиев За 
Бойко  Димитров За  Любомир Бояджиев  За 
Борис Тачев За Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов ---- 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов За 
Диман Георгиев За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов За Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов ---- Росен Белчев За 
Златко  Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев За 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов ---- Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

 
29 / 0 / 1 
Приема се 

Решение 
№270 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.38, ал.2 от ЗОС и чл.52, ал.1 от 
НРПУРОИ 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Учредява правото на пристрояване от 13.00 кв.м. по пазарни цени от оценител на 
имоти на съществуващо магазинно помещение с ид.№48489.8.118.5 в поземлен имот с 
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ид.№48489.8. по кадастралната карта на гр.Монтана-частна общинска собственост, без търг 
или конкурс на собственика на сградата – Иван Филипов Велев, с  ЕГН 4903093286. 

2. Одобрява определената пазарна оценка от оценител на имоти в размер на 980.00  
/деветстотин и осемдесет/ лева. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение. 
 
ТОЧКА СЕДМА: 08-01-58/14.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно продажба на занимални – частна общинска собственост. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.7 от Дневния ред, а именно продажба на 

занимални частна общинска собственост. Вносителите? От злата? Не виждам.  
Преминаваме към поименно гласуване. 
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За 
Ани Стаменова За Крум  Милетиев За 
Бойко  Димитров За  Любомир Бояджиев  За 
Борис Тачев За Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов ---- 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов За 
Диман Георгиев За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов За Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов ---- Росен Белчев За 
Златко  Тодоров За Светлин Николов Въздържал се 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев За 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов ---- Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

 
29 / 0 / 1 
Приема се 

Решение 
№271 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от ЗОС, във 
връзка с чл.43, ал.1 от НРПУРОИ 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Обявява продажбата чрез публичен търг с явно наддаване на самостоятелни обекти в 
сграда – занимални с ид.№№ 48489.11.528.1.46 /ул.”Парчевич” №21/ и 48489.11.528.2.46 
/ул.”Ив.Вазов” №26/ по кадастралната карта на гр.Монтана, със застроени площи от по 25.50 
кв.м., по пазарни цени, след оценка от оценител на имоти. 

2. Одобрява пазарните оценки за самостоятелните обекти в сграда, изготвени от 
оценител на имоти както следва: за ид.№ 48489.11.528.1.46 в размер на 11 945 лв. и за ид.№ 
48489.11.528.2.46 в размер на 11 980 лв. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горните решения. 
 
ТОЧКА ОСМА: 08-01-59/14.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на Община 

Монтана, относно продажба на гаражи – частна общинска собственост. 
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.8 от Дневния ред, а именно продажба на 
гаражи частна общинска собственост. Вносителите? От злата? Не виждам.  

Преминаваме към поименно гласуване. 
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За 
Ани Стаменова За Крум  Милетиев За 
Бойко  Димитров За  Любомир Бояджиев  За 
Борис Тачев За Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов ---- 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов За 
Диман Георгиев За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов За Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов ---- Росен Белчев За 
Златко  Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев За 
Иван  Славчов За д-р Тодоров За 
Иво  Гигов ---- Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

 
30 / 0 / 0 
Приема се 

Решение 
№272 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от ЗОС, във 
връзка с чл.43, ал.1 от НРПУРОИ 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Обявява продажбата чрез публичен търг с явно наддаване на самостоятелни обекти в 
сграда - гаражи с ид.№№ 48489.6.102.4.15 /вх.Д/ и 48489.6.102.4.25 /вх.Е/ по кадастралната 
карта на гр.Монтана, със застроени площи съответно 17.79 кв.м. и 18.96 кв.м. с адрес 
гр.Монтана, жк.”Пъстрина” , блок 33, по пазарни цени, след оценка от оценител на имоти. 

 2. Одобрява пазарните оценки за самостоятелните обекти в сграда, изготвени от 
оценител на имоти както следва: за ид.№ 48489.6.102.4.15 в размер на 11 265 лв. и за ид.№ 
48489.6.102.4.25 в размер на 12 010 лв. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горните решения. 
 
ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-60/14.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно продажба на гараж №9 – частна общинска собственост, самостоятелен 
обект с ид.№48489.6.232.2.5  по кадастралната карта на гр.Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.9 от днешния Дневния ред, а именно 

продажба на гараж №9 частна общинска собственост. Вносителите? От злата? Аз искам само да заявя, в 
т.2 от решенията е направена техническа грешка в изписването словом в размера на оценката на имота 
8 640 лв., а словом е записано съвсем друга цифра. Поради което в решението ще бъде отразено словом 
цифровия израз на тази стойност. С тази корекция преминаваме към поименно гласуване. 

 
 Поименно 

гласуване 
 Поименно 

гласуване 
Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За 
Ани Стаменова За Крум  Милетиев За 



Продължение от Протокол №25/26.03.2009 г.      __          

 

 11 

Бойко  Димитров За  Любомир Бояджиев  За 
Борис Тачев За Любомир  Иванов ---- 
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов ---- 
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов За 
Диман Георгиев За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов За Петко  Петков За 
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов ---- Росен Белчев За 
Златко  Тодоров За Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев За Светозар Григоров За 
Ивайло  Петров За Станислав Станоев За 
Иван  Славчов против д-р Тодоров За 
Иво  Гигов ---- Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев За 
Ивета  Станкова  За 

 
28 / 1 / 0 
Приема се 

Решение 
№273 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.35, ал.1 и чл.41, ал.2 от ЗОС, във 
връзка с чл.43, ал.1 от НРПУРОИ  

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Обявява продажбата чрез публичен търг с явно наддаване на самостоятелен обект-
гараж №9 с ид.№48489.6.232.2.5 по кадастралната карта на гр.Монтана, със застроена площ от 
14.40 кв.м. и адрес гр.Монтана, ул.”Хр.Смирненски” №21, вх.В, по пазарни цени, след оценка 
от оценител на имоти. 

2. Одобрява пазарната оценка на самостоятелен обект-гараж №9 с ид. № 
48489.6.232.2.5, изготвена от оценител на имоти в размер на 8 640.00лв. /осем хиляди 
шестстотин и четиридесет  лева/, без ДДС. 

3. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горните решения. 
 
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Отрицателен вот. Г-н Председател, внесена е докладна, тази докладна 

трябва да я гласуваме в реда в които е внесена. Ако има някакво предложение за изменение по нея, би 
трябвало да го подложите на гласуване и след това да гласуваме коригирания текст, а не Вие да 
предложите решението. За какво да гласува ОбС, след като може и по този начин. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Става въпрос за техническа грешка. Освен това, ако беше 
гласувано първоначално и не беше направена тази корекция трябваше на следващата сесия да Ви 
докладвам, че съм отразил корекцията, която е направена в решението, съгласно нашия Правилник. 
Благодаря. 

 
ТОЧКА ДЕСЕТА: 08-01-61/14.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет на 

Община Монтана, относно учредяване право на строеж върху общински имот. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.10 от днешния Дневния ред. Вносителите? 

Заповядайте г-н Ангелов. 
Г-Н РУМЕН АНГЕЛОВ: У-ми д-ми и г-да общински съветници, за да не вземе г-н Славчов 

пак думата – 24,00 е записано в решението, а коректната квадратура е 16,5, оценката която е изготвена 
от лицензиран оценител е 16,5 а не е 24,00. Объркването е дошло от това, че първоначалното искане, 
което е от ЧЕЗ е било 24,00, след това се оказва, че визата която е дадена трафопоста, който трябва да 
се постави е 16,5, оценката е коректна не е коректна само квадратурата. Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Заповядай Славчов. 
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Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Аз мисля, че тези докладни ги готви администрацията и Кмета ги 
подписва, така че тези некоректни неща Вие трябва да ги изчистите, не ние. Така че, г-н Кмете бройте 
колко докладни днес има некоректни, тази и втората.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Други изказвания, мнения? Заповядай Тодоров. 
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Г-н Председател, у-мо ръководство, аз лично няма да подкрепя тази 

докладна записка. Тук чета, че единствения възможен начин, който ЧЕЗ предлагал  да бъде 
построяването на трафопоста върху терен, който е отреден за тенис корт. Понеже в Монтана има много 
малко тенис-кортове, мисля че не е необходимо още един такъв терен, който е предназначен за спортна 
площадка да му се отнема част от него за да се даде на едно дружество, което до колкото знам е и 
частно, но в случая тук няма голямо значение и да се отнема тази възможност да са намалява по този 
начин площта. Ние утре по същия начин и на други площадки пак ще отдадем дадена част от даден 
терен за нещо друго. Освен това да има в близост трафопост до една площадка на която ще спортуват 
деца и не само деца, смятам че не е най-редното нещо. Така че, аз няма да подкрепя тази докладна. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Заповядай Ивайло Петров. 
Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Аз подкрепям колегата и не подкрепям докладната, по простата 

причина, че на нашата комисия обясниха че след изграждането на трафопоста над него ще има пейки, 
някакви такива съоръжения, които ще са инфраструктура на площадката. Знаете, че преди месец и 
половина, два в жк.”Плиска” имаше авария в един от трафопостовете, там пострада един човек. Така че 
разполагането на един трафопост на такава детска площадка може да доведе и до други фатални 
последствия. Тези трафопостове се изграждат от един алуминиеви конструкции, които при една 
взривна вълна не съм специалист, но предполагам че ще има поражения на тези които са играещи на 
площадката. Призовавам общината да намери някакво друго место на този трафопост, въпреки да 
струва много по-скъпо на ЧЕЗ. Района е голям, така че все ще се намери място, така вече се застрояват 
жилища че се получава една софийска гледка в този район, някакъв друг вариант може и да има. 
Благодаря ви. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Петров. Иска ли някои друг, които иска да вземе 
отношение по така направеното предложение в Докладната записка? Не виждам. Преминаваме към 
прекратяване на разискванията. Моля онези от вас, които са „за” прекратяване на разискванията, моля 
да гласуват 

„за” – 25,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0  
Прекратяват се разискванията. 
По предложението на администрацията за корекция в решението „терен с площ 16,5”, на втория 

ред става „16,5/1550”. Гласуваме тези корекции, моля онези от вас, които са „за” тези корекции да 
бъдат отразени в решението да гласуват 

„за” – 23,  
„против” – 1,  
„въздържали се” – 7  
Преминаваме към поименно гласуване на вече коригираната Докладна записка решението   
 

 Поименно 
гласуване 

 Поименно 
гласуване 

Ангелина  Стоичкова Въздържал се Камелия  Трифонова Въздържал се 
Ани Стаменова против Крум  Милетиев Въздържал се 
Бойко  Димитров Въздържал се Любомир Бояджиев  За 
Борис Тачев За Любомир  Иванов За 
Валтер  Аспарухов Въздържал се Найден  Найденов ---- 
Веселин Игнатов против Нистор  Каменов Въздържал се 
Диман Георгиев За Павел  Цочев За 
Димитър  Аврамов против Петко  Петков Въздържал се 
Димитър  Йотински Въздържал се Пламен  Мечков За 
Емил  Ангелов За Росен Белчев против 
Златко  Тодоров против Светлин Николов За 
Ивайло  Георгиев Въздържал се Светозар Григоров Въздържал се 
Ивайло  Петров против Станислав Станоев против 
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Иван  Славчов против д-р Тодоров Въздържал се 
Иво  Гигов ---- Тодор  Тодоров За 
Иво  Иванов За Христо  Кастрев против 
Ивета  Станкова  против 

 
10 / 10 / 11 
Не се приема 

Решение 
№274 

На основание чл.21, ал.1, т.8 от ЗМСМА, чл.6, ал.1, чл.37, ал.4 , чл.41, ал.2 от ЗОС 
и чл.62 от Закона за енергетиката 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Не приема  
1. Обявява за частна общинска собственост - терен с площ 16,50 кв.м., представляващ 

16.50/1550 идеални части от имот 48489.10.608 актуван с АОС № 1066 /06.03.2007 год., 
находящ се в югозападната част при граници: 48489.10.619; 48489.10.620. 

2. Учредява възмездно право на строеж за изграждане на трафопост върху 24 кв.м. и  
обслужващ сервитут от 59,5 кв.м. в поземлен имот  48489.10.608 по кадастралната карта  на 
гр.Монтана, без търг или конкурс.  

3. Одобрява пазарна  оценка от оценител на имоти на стойност 7600,00 лева. 
4. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на горното решение. 
 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, уважавам аргументите и 

вашето гласуване на почти целия ОбС, както и това което Златко Тодоров изнесе за площадката и за 
терена. Въпроса има две страни, да наистина тенис кортовете не са много, въпреки че и при този 
вариант стигат и съм против подобен род неща. Не забравяйте че освен че трябва да бъдем коректни 
към този терен, трябва да бъдем и към целия парцел на всички собственици в цялата зона, които се 
нуждаят от подобно съоръжение. Съветника Петров мисля че каза, че е софийска гледката, какво имате 
против софийската гледка и аз не винаги я харесвам, но в повечето случай я харесвам. Така че няма 
нищо лошо от софийските гледки понякога. Това означава, че сега след като отхвърлихте подобно 
предложение за да бъдем коректни към собствениците, а не да ги наказваме ние трябва да намерим 
място и да търсим друг вариант, след като този отпада. Следващия вариант възможен е в двора на 
пансиона на немската гимназия, защото там има решение за отстояние, т.с. ще се наложи да се върнем 
коректно отново в подобно нещо за да видим коя е най-близката площадка, защото закачването на нови 
собственици не само там, а и на други места. Имахме срещи с небезизвестното предприятие на ЧЕЗ 
България Груп става по този начин, когато става въпрос за връзване на нови консуматори и в тази част 
трябва да бъдем коректни към всички хора, те хич не са малко, които по един или друг начин са си 
купили парцелите също не са си намерили парите на улицата, предполагам. Така че, приемам това че не 
харесва това на ОбС, като площадка но много скоро да не кажа, че на следващата сесия ще ви бъде 
направено второ предложение и трябва да кажа, че възможностите за избор там не са кои знае колко 
големи. Имам в предвид в тази част за да се спазят всички изисквания, отстояния, безопасност, в същия 
момент да не пречи. Това е един нов квартал върху 50 годишни бараки и аз мисля че по принцип това 
като цяло се приема добре, затова че още един подобен парцел беше продаден за подобни нужди. 
Просто исках да кажа, че на следващата сесия вероятно ще търсим друг вариант след като този не 
харесва на ОбС. Ние трябва да намерим вариант и площадка, която да отговаря на всички изисквания 
да не се окаже така. Разбирам аргументите ви и ви подкрепям в тази част, но ще накажем другата група, 
а те хич не са малко хора. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Реплика ли? Заповядай Аспарухов. 
Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: Като Председател на група искам да изразя мнение. У-ми г-да 

Председатели, у-ми г-н Кмете, заместници, колеги, у-ми журналисти и гости, аз се въздържах при това 
гласуване поради една единствена причина. Далече съм от мисълта, че с това решение което ние 
отхвърлихме искането трябва да нарушаваме интересите на гражданите, които са нашите избиратели, 
обаче тук има един друг момент, една монополна фирма, като ЧЕЗ си позволява страшни безобразия, 
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не знам в кавички да го казвам или без. Ако един гражданин отиде да потърси услугите на ЧЕЗ 
ходенето по мъките е страшно и аз тук може би не съм на ясно, но не знам защо г-н Кмета се 
притеснява, защо ние трябва да им предоставяме терен. Всеки един като отиде в ЧЕЗ му казват – ние 
ще ви правим проучване – и като се започне едно проучване та накрая този човек може да се 
пенсионира там с молбата си, докато се стигне до отказ. От тази гледна точка не мисля, че ние бъркаме 
след като едно съоръжение, което е предвидено по план за тенис корт в момента не разрешаваме там да 
бъде построен трафопост, бих казал следното – нека господата от ЧЕЗ да си намерят тяхното решение, 
те са техниците. В много случай казват, да, тук може да стане това, но жиците да минат в земята - за 
сметка на кого - за сметка на заинтересованите, да намерят те техническото решение. Защото може би 
на една следваща сесия този въпрос ние трябва да го разгледаме. Като се отиде в Общинска 
администрация за да се вземе АКТ 16 от ново строителство се казва, дайте договор с ЧЕЗ, че ще бъдете 
захранени с ток, което е нормално, но като отидеш в ЧЕЗ за договор казват – без АКТ 16 не може. Не 
знам дали някои от вас се е сблъсквал с такива проблеми за да видите какво е ходене по мъките, 
Станоев върти с глава, значи знае. От тази гледна точка, мисля че нашето решение днес е правилно. 
Благодаря ви.                  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Златко Тодоров, след това Диман Георгиев. 
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Във връзка с това, което каза г-н Живков съжалявам ако евентуално 

сте ни разбрал не правилно в никакъв случай ние не искаме да засягаме интересите на живущите в този 
нов квартал, който се обособява там. Нашето предложение, което след мен каза Ивайло Петров беше, 
че би могло да се потърси някакво друго решение, което да не е свързано с вземането на терен от тази 
площадка, но в никакъв случай не сме казали че тези хора не трябва да бъдат захранени с ток. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря.  Поиска думата Диман Георгиев, след това стават 
дебати, това ще бъде трето изказване ще разрешим и четвърто ако трябва. 

Г-Н ДИМАН ГЕОРГИЕВ: Колеги, искам да ви кажа нещо, подкрепям на 100% казаното от 
колегата Аспарухов и от колегата Тодоров, вие всичките имате право, но искам да ви кажа, че това е 
единствения нов квартал в гр.Монтана, който е само ново строителство. Там има 5-6 средно големи 
инвеститори, които в момента боксуват заради неуредиците в ЧЕЗ. До две или три месеца трябва да се 
въведат няколко нови сгради в експлоатация, говорим за 100 и повече апартамента, чиито собственици 
няма да бъдат захранени с ток. Така че, разгледайте нещата от двете страни, затова апелирам.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Заповядай Иван Славчов.  
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Реплика на Диман, той се изказа последен и мисля че на него трябва да 

е репликата. Аз съм съгласен с това, което казваш, но смятам че ЧЕЗ, като монополист имат 
задължение към своите клиенти, не може когато не си платим тока, те да ни спрат тока и след това да 
плащаш такси глоби, а когато трябва да ти осигурят ток с необходимите параметри някои друг да 
решава проблема общината или които и да е друг. Защо не си чупят частен терен и да го постоят, след 
като уважават своите потребители? Понеже са монополисти и знаят, че няма друг който да ги замести 
на пазара ние трябва да им ходим … Аз съм съгласен, но ние трябва да отстояваме позиции. 

Г-Н ИВО ИВАНОВ: Г-н Председател, благодаря Ви че ми дадохте думата. Това очевидно е 
много сериозен въпрос и този въпрос излезе от Докладната записка. Аз само няколко неща бих 
принципни казал, всичко което се говореше за ЧЕЗ сигурно като онази приказка и на Енергото и на 
ВиК сигурно има права, да. Сега ние би трябвало да си дадем сметка от каква позиция вземаме 
решение. И аз си мисля, че позицията на Кмета е вярната позиция защото ние би трябвало да тръгнем 
да решим проблема на хората, живеещи в този квартал, а не да си на български казано - оттушваме - на 
ЧЕЗ с всичко което навремето сме понесли. Малко се получи като българската поговорка – заради 
Илия, намразихме Свети Илия – защото ние малко заради ЧЕЗ отлагаме решението за прикачване към 
тази мрежа на доста хора. Ще завърша, че от държавния монополист има само едно нещо по-зле и то е 
частния монополист, какъвто се оказа в случая.        

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Други желаещи има ли, въпреки че сме в нарушение 
на Правилника? Аз иска също да кажа две думи по този въпрос, изхождайки от прегмантичността на 
въпроса. Значи, Докладната записка е за предоставяне право за отстъпване на терен на ЧЕЗ. Така или 
иначе по градоустройствения и застроителния план съществува трафопост точно на тази площадка. 
Всички съгласувания, които са взети до сега за строителство, тръгват от този трафопост. На една от 
комисиите разговарях с г-н Ангелов за трафопоста в немското общежитие, там минава газ и не е 
възможно. Обследвани са и други места, където да бъде преместен този трафопост. Казвам, че при тази 
ситуация ние като общинско ръководство сме длъжни да захраним съгласно градоустройствения и 
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застроителен план да захраним тези сгради, които стоят там и да осигурим необходимото количество 
волти, това което е необходими да захранването на тези строителства, които се вършат в момента. 
Отказвайки на ЧЕЗ това означава, че ние трябва да го построим и след това да им го продадем на ЧЕЗ. 
За мен това е решението, съгласно Закона за енергетиката и ЗУТ при този случай, ние решаваме да го 
дадем на един инвеститор, които да инвестира и съответно да решава проблемите на хората живеещи 
на тази територия. Това е моето мнение и затова гласувах „за”. Благодаря ви. 

 
ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-52/14.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет 

на Община Монтана, относно подробен устройствен план /ПУП/ - парцеларен план /ПП/ на трасе 
за кабелно телефонно захранване до обект:”Пречиствателна станция за отпадъчни води 
гр.Монтана, България”. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.11 от Дневния ред. Вносителите? От залата? 

Няма. Преминаваме към обикновено гласуване. Моля онези от вас, които са „за” това решение по т.11 
да гласуват 

„за” – 31,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0  
Приема се 

Решение 
№275 

На основание чл. 129, ал. 1 от ЗУТ и чл. 21, ал. 1, т. 11 от Закона за местното 
самоуправление и местната администрация /ЗМСМА/ 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Одобрява Подробен  устройствен  план - парцеларен план на трасе за кабелно 
телефонно захранване от касета в имот 48489.5.53 по съществуващи улици, полски път и 
поземлени имоти по опис до имот с идентификатор 48489.3.526 в землище Монтана – отреден 
за обект ”Пречиствателна станция за отпадъчни води гр.Монтана, България”, както следва: 

Кабелното телефонно захранване с дължина 2118 л.м. преминава през имоти с 
идентификатори 48489.5.53, 48489.5.46, 48489.5.51, 48489.5.48, 48489.5.49, 48489.3.365, 
48489.3.363, 48489.3.362, 48489.3.361, 48489.3.360, 48489.3.359, 48489.3.49, 48489.3.241, 
48489.3.236, 48489.3.235, 48489.3.234, 48489.3.232, 48489.3.226, 48489.3.225, 48489.3.227, 
48489.3.354, 48489.3.285, 48489.3.286, 48489.3.283, 48489.3.287, 48489.3.288, 48489.3.527, 
48489.3.314, 48489.3.315 и имоти  с идентификатори 48489.3.231, 48489.3.233, 48489.3.237, 
48489.3.250 и 48489.3.526 - засегнати от сервитута на трасето, по кадастралната карта на гр. 
Монтана – общинска публична и частна собственост, държавна публична собственост и частна 
собственост на физически и юридически лица.  

 
ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: 08-01-62/16.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет 

на Община Монтана, относно подробен устройствен план /ПУП/ – парцеларен план (ПП) за трасе 
на ел. кабел НН за захранване на обект: “Приемо – предавателна станция VZ 6131 на “ БТК ” АД 
в имот 034059 в землище с. Благово, общ. Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.12 от Дневния ред. Вносителите? От залата? 

Не виждам. Преминаваме към обикновено гласуване. Моля онези от вас, които са „за” това решение да 
гласуват 

„за” – 31,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0  
Приема се 

Решение 
№276 
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На основание чл.129, ал.1 от Закон за устройство на територията /ЗУТ/, чл.21, ал.1, 
т.11 от Закона за местното самоуправление и местната администрация /ЗМСМА/ и 

Решение № 5 от протокол № 3/14.03.2009. на Общински експертен съвет по устройство на 
територията при Община Монтана 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Одобрява Подробен устройствен план /ПУП/ – парцеларен план за трасе на ел. кабел НН  на 
обект “Приемо – предавателна станция  VZ 6131 на “БТК” АД в имот 034059 в землище с. Благово, 
Община Монтана, преминаващо през сервитута на път ІІ – 81 от републиканска пътна мрежа 
/София – Лом/ и общински път № 034018, съгласно чертежа. 

 
ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: 08-01-63/16.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет 

на Община Монтана, относно подробен устройствен план /ПУП/ – парцеларен план (ПП) за трасе 
на кабелно ел.захранване 20 кV за Базова станция № 5574 на Глобул в поземлен имот 093016, 
землище с. Сумер, Община Монтана, обл. Монтана. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следващата точка от Дневния ред. 

Вносителите? От залата? Не виждам. Преминаваме към гласуване. Моля онези от вас, които са „за” 
този проект за решение да гласуват 

„за” – 29,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0  
Приема се 

Решение 
№277 

На основание чл.129, ал.1 от Закон за устройство на територията /ЗУТ/, чл.21, ал.1, 
т.11 от Закона за местното самоуправление и местната администрация /ЗМСМА/ и 

Решение № 4 от протокол № 3/14.03.2009г. на Общински експертен съвет по устройство 
на територията при Община Монтана 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

Одобрява Парцеларен план /ПП/ за изграждане за трасе на  кабелно ел.захранване 20 кV 
за Базова станция № 5574 на Глобул в поземлен имот 093016, землище с. Сумер, Община 
Монтана и преминаващо през следните поземлени имоти: 

-  по общински път – населено място /с. Сумер, Община Монтана/;  
-  път ІV клас №000049; 
-  път № 000048 – полски път; 
-  път № 094012 – полски път; 
-  път № 000040 – общински полски път; 
-  ПИ № 093024 – частна собственост на Никола Димитров Семков; 
- ПИ № 093016 – частна собственост на наследници на Яким Тодоров Якимов, съгласно 

чертежа. 
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Отново имаме доста плаващо присъствие 
 
ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: 08-01-49/12.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно преименуване на Областен съвет за контрол на наркотичните 
вещества и прекурсори в Областен съвет за наркотични вещества /ОСНВ/ и корекция в състава 
на ОСНВ. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Точка №14, по това решение беше предложено допълнително 

този съвет да прави отчет на шест месеца от ПК по Обществен ред. Вносителите? Няма, съгласни са и с 
допълнението. От залата? Не виждам. Първо гласуваме предложението на ПК по Обществен ред, като 
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т.3. Моля онези от вас, които са „за” това предложение на ПК по Обществен ред, а именно този 
Областен съвет за наркотични вещества да прави отчет на 6 /шест/ месеца, да гласува „за” 

„за” – 26,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0  
В проекта за решение се приема да бъде направена тази корекция направена от ПК по 

Обществен ред. 
Цялото решение с корекцията. Моля онези от вас, които са „за” предложеното решение и 

допълнението да гласуват „за” 
„за” – 31,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0  

Решение 
№278 

На основание чл.21, ал.2 от ЗМСМА във връзка с чл.15, ал.3 и §3 от Правилника 
за организацията и дейността на националния съвет по наркотични вещества 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Променя наименованието на Областния съвет за контрол на наркотичните 
вещества и прекурсори в Областен съвет за наркотични вещества /ОСНВ/ 

2. Приема състава на Областен съвет за наркотичните вещества като участващи 
институции в него, а именно: 

Председател: Заместник кмет – отговарящ за Дирекция “Хуманитарни дейности” 
Зам.председател: Служител на Община Монтана, функция “Отбрана и сигурност”  
Секретар: Служител на Община Монтана, функция “Отбрана и сигурност”  
Членове: 

1. Представител на Районен център по здравеопазване - Монтана; 
2. Представител на РИОКОЗ - Монтана; 
3. Представител на центровете за психично здраве, психодиспансер или 

сектори за лечение на зависимостите - Монтана;  
4. Представител на Сектор противодействие на организираната и тежката 

престъпност - Монтана; 
5. Представител на Регионална митническа дирекция - Монтана; 
6. Представител на Регионален инспекторат на образованието - Монтана; 
7. Представител на Районна прокуратура - Монтана; 
8. Представител на Окръжна следствена служба - Монтана; 
9. Представител на Окръжен съд – Монтана;  
10. Представител на Районно управление на МВР – Монтана; 
11. Представител на Отдел закрила на детето към Дирекцията за социално 

подпомагане – Монтана; 
12. Секретар МКБППМН. 

3. Областен съвет за наркотични вещества да прави отчет на 6 /шест/ месеца. 
 
ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: 08-01-50/12.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-Кмет 

на Община Монтана, относно удължаване срока за възлагане на управление на управителя на 
„Център по дентална медицина №1” ЕООД и увеличаване възнаграждението. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.15 от днешния Дневния ред, а именно  

удължаване срока за възлагане на управление на управителя на „Център по дентална медицина №1” 
ЕООД и увеличаване възнаграждението. По тази точка има предложение на една от комисиите по 
Бюджет и финанси, а именно „ възнаграждението да е до 4 МРЗ”. От залата за изказване? Иван 
Славчов, заповядай. 
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Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, у-ми колеги, това е третата 
докладна която е не коректна. Първо, не знам как контролирате търговските дружества в докладната е 
видно, че контрола е на много добро ниво, след като договора е изтекъл на 09.02., а Вие внасяте 
докладна март месец, да бяхте изчакали август месец, по-удобно щеше да бъде. Това сме го чули от 
служителите в администрацията, които бяха на комисиите. Защо не се внасят на време тези 
предложения? Следващото - цитирате, че е променен осигурителния праг и затова трябва да се увеличи 
заплатата, не знам на базата на какъв нормативен документ бъркате факта с осигурителния праг. 
Следващото нарушение - има Наредба за определяне размера на възнагражденията и там има една 
табличка съгласно която се смятат коефициенти и по която се изчислява каква е заплатата. Не виждам 
никакво приложение тук, на какво основание предлагате или тази наредба е прието просто да я има, 
като такава без да се съобразявате с нея. Не виждам какъв е смисъла в условията на финансова криза да 
правите подобни предложения за увеличаване на заплатата, не искам да омаловажавам труда на никои, 
но на дружеството на всяко тримесечие се дават допълнително средства, така че средната заплата на 
управителя е доста над 3 МРЗ. Така че в тази връзка Ви предлагам по т.2 да си внесете докладна, ако 
искате на следващо заседание и т.2 да отпадне сега съобразено с Наредбата, а т.1 и т.3 да ги приемем.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Иван Славчов. Други мнения? Заповядай Петров. 
Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Предлагам да се гласува точка по точка решението, ако отпадне 

предложение на Славчов. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Има ли друго които желаят да вземат отношение по тази 

Докладна записка? Иво Иванов, заповядай. 
Г-Н ИВО ИВАНОВ: Г-н Председател, г-н Кмете, една част от изказването на г-н Славчов, да 

то е факт закъснението, но за осигурителния доход може да е аргумент за вдигане на заплатата, до 
толкова до колкото след като Държавата и Министерството на труда и социалната политика са 
преценили, че в Държавата за ръководен пост е нормално минимум 730 лв., защо пък ние да кажем 
нещо различно. Дали казваме нещо различно е втория въпрос, защото ние ако госпожата има до 
момента 3 МРЗ, а 240 лв. е МРЗ това прави 720 лв., т.с. ние сме много близо до тези 730 лв.,1 които 
коментираме в момента. Най-накрая текста, който е предложен е абсолютно коректен „до 3,5 МРЗ”. Аз 
не виждам тук някаква драматична разлика или нещо драматично което ще гласуваме. 

Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Реплика. Г-н Иванов, няма нищо общо между определено 
възнаграждение, както пише в докладната и минимален осигурителен праг. Минималния осигурителен 
праг е базата върху която се внасят осигурителните вноски. Определеното възнаграждение е 
възнаграждението, което колективния орган в случая ОбС определя на управителите и връзката между 
тях е никаква почти, единственото е ако възнаграждението е по-малко от осигурителния доход тогава 
личните осигурителни вноски съответно и вноските за сметка на работодателя ще бъдат по-големи, но 
разликата е само в числовото възнаграждение. Не мисля, че общината това и е мотива да определи 
възнаграждение, като се базира на промяна на минималния осигурителен праг. Другото което е – 
дружеството ще го коментираме после не мисля че сега е момента, но то завършва на 4 000 лв. печалба, 
ако го умножим с предложението 4 МЗР разликата вече е 260 лв. по 12 месеца са около 3 000 лв., ако 
сложим и осигуровките за сметка на работодателя ще излезе, че това дружество тази година от 4 000 
лв. вече ще работи почти на загуба. Още повече, че при гледането на отчетите Управителката на 
дружеството каза, че работи при същите условия, при същите цени на наемите, предполагам че 
разходите вече ще са други защото има наети работници и там разходите са осигуровки са други, 
разходите за газ са други, за ел.енергия, така че може и да отчете загуба с това наше действие. Затова 
предлагам и аз да отпадне т.2 и да си действа Наредбата на тримесечие да се определя 
възнаграждението според Наредбата. Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Заповядай Славчов. 
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Има реплика още една. Г-н Иванов, говорим за нарушение на Наредба 

на ОбС, ако за Вас нямат значение тези Наредби и Законите в тази Държава, дайте да не ги спазваме. 
След като има Наредба, общината е длъжна да се съобрази с тази Наредба и предложението да бъде 
обвързано с тази Наредба, не може да се внасят предложение за решения, които противоречат на 
наредби, закони и правилници. Това е притеснителното. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Иво Иванов дуплика. 
Г-Н ИВО ИВАНОВ: Това, което коментирах е до колко има връзка между определеното от 

Държавата минимален осигурителен праг и работната заплата. Няма как някои да ми каже, че 
минималния осигурителен праг е измислен просто с решение на Министерството на труда и 
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социалната политика, като са гледали в една точка право горе в стената. Очевидно е, че Вие г-н Петров 
искате да нанесете известна корекция в поведението на Министерството на труда и социалната 
политика, затова нещо Вие най-вероятно ще изчакате юни месец – това е в кръга на от една страна 
добри пожелания, от друга страна на реалности – но към днешна дата предполагам че към това нещо е 
подходено сериозно и хората са взели някакви статистика и на база на тази статистика са определили 
тези минимални осигурителни прагове. Дали са много или малко, това е решение на държавен 
легитимен орган и аз си мисля, че заплатата която г-жа Цолова би получавала не се различава 
драстично от този минимален осигурителен праг.  

Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Има ли ред г-н Председател? 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Да. След изказването имаше реплика и след това дуплика. 

Заповядай Йотински., извинявам се.  
Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Аз понеже три пъти вдигах ръка. Г-н Председател, г-н Кмете, 

тази точка стана много дискусионна по отношение, както удължаване срока на Управителката, така и 
по отношение определяне на възнаграждението й. Тъй като този спор се проведе веднъж в комисията 
по Бюджет и финанси и тъй като от нашата комисия излезе предложението за увеличаване на 
възнаграждението, коригирано беше, Кмета предлага едно, ние го увеличихме с още малко какви са 
нашите съображения. Ние анализирахме заплатите и на другите управители на дружества и на 
директорите на общинските предприятия. В комисията стигнахме до заключение, че количеството и 
качеството на труда, отговорността, която изпълнява Управителката на това дружество трябва да 
съответства и нейното възнаграждение на тази отговорност и тази квалификация и тогава ние веднага 
предложихме, ние го знаем това Иване, за тази Наредба, която ние с тебе я гласувахме преди няколко 
години. Тази Наредба подлежи на актуализиране и нашето първо предложение в комисията г-н 
Председател Вие бяхте там е да се актуализира Наредбата. Не само тази точка за възнагражденията на 
управителите, но да се актуализира изцяло тъй като има и други точки, а Кмета ги чете там примерно 
под т.5, той не чете следващите точки. Това са съображенията колеги на комисията по Бюджет и 
финанси за да предложи завишаване на възнаграждението на тази Управителка, но преди всичко 
подчертавам да се коригира Наредбата за да не сме в противоречие и да съответства на това което 
предлагаме.          

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Заповядай Аврамов.  
Г-Н ДИМИТЪР АВРАМОВ: У-ми колеги, у-ми г-н Йотински, аз искам да попитам какъв е 

коментара Вашия и на комисията по Бюджет и финанси, за това, което колегата Ивайло Петров каза, че 
увеличавайки възнаграждението от 3 МРЗ на 4 МРЗ каквото е Вашето предложение дружеството, което 
е на една минимална печалба от 4 000 лв. за годината ще излезе на нула или не дай Боже на загуба, 
тогава какво ще говорим – как ще оправяме нещата. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Има ли други реплики на Йотински? Заповядай Славчов. 
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Колега, казахте че трябва да се актуализира Наредбата, не виждам 

нищо лошо, аз предложих т.2 да отпадне, да се актуализира Наредбата съгласно новата или старата 
Наредба да се направи ново предложение на следваща сесия и ще го гласуваме, но в момента това 
противоречи на тази Наредба и до приемане на следваща, тази е действащата и с нея трябва да се 
съобразяваме. Това на какъв език трябва да го говорим за да го разберем? Ние работим в момента 
срещу наше решение. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Има ли други реплики на Йотински? Дуплика Йотински, 
заповядай. 

Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Иване, аз не го оспорвам това и затова казвам, че първото 
нещо, което комисията предложи е да бъдат внесени корекции в тази Наредба и на следващо място, 
какво ще стане с финансовия резултат на дружеството, в бизнес-задачата, която Кмета на общината 
заедно с неговите помощници ще определят на това дружество трябва ясно да бъде фиксиран 
финансовия резултат, който да покрива всички разходи и да излезе на печалба. Благодаря, това е моя 
отговор. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Валтер Аспарухов искаше изказване. 
Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, у-ми колеги, прав е 

Йотински че много задълбочихме дебата, може би колегите в центъра на залата са повлияни от диспута 
във вторник, който вървеше по националната телевизия и затова сега в момента се опитват да ни 
поучават, кое как е записано в Наредбата, има ли разлика между прагове и т.н. У-ми колеги, тук на 
Иван Славчов и на Йотински искам да им кажа, че тази Наредба и аз я гласувах, не само те двамата и 
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има още няколко човека. Наредбата си е Наредба, че подлежи на корекции и на актуализация и т.н. 
това е безспорен факт, но да си припомним – всички управители на търговски дружества те имат 
определена заплата, като е записано в Договора им колко МРЗ. На мен ми се струва, че ние нещо тук 
бъркаме, с тази т.2 ние даваме базата от която съгласно Наредбата по отделните критерии, 
коефициенти и т.н. се изчислява, дали ще отива нагоре тази заплата или ще пада надолу, ако не се 
изпълнят съответните критерии. Ако ние нямаме тази база по какъв начин и как ще изчисляваме по 
критериите на Наредбата да кажем един управител ще взима еди каква си заплата, как ще стане това 
нещо, аз просто не можа да си го обясня. Затова категорично заявявам, че ние трябва да имаме такава 
точка, защото Управителя на дружеството трябва да има някаква основна /да я нарека/ заплата, някаква 
база и от тук нататък затова има вече икономически екип всяко едно търговско дружество, което на 
базата, на нашите нормативни документи и на държавните, прави изчисления на хората да си получават 
заплатите. Затова, емоциите са си емоции, но аз мисля че докладната е предложена коректно и 
подкрепям колегата Иванов които каза че когато минималния праг е над заплатата, честта която се 
поема от самия работник за осигуровки става за негова сметка и ние сме записали „до 3,5” което значи 
може и 750 лв., не 840 лв., това вече е право на Кмета, когато сме гласували при подписване на 
договора да формира, ако беше 3,5 значи говорим за 840 лв. Затова ви приканвам да оставим емоциите 
настрани и да подкрепим докладната така както е предложена. Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други изказвания, мнение, отношения? Има думата Кмета на 
общината. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Благодаря г-н Председател У-ми г-н Председател, дами и г-да 
общински съветници, очевидно е че трябва да има такава точка дебатираща на сесия. Защо не го 
направихте това изказване на комисиите имам предвид за предишните грешки за квадратурата за която 
говорехте тук, а чак сега, да мине така пък на сесия ще го коригираме, там ще дадем възможност за 
малко изказвания в тази посока, обърнах внимание на Ангелов и приемам това, което казвате.  

Що се касае за днешната докладна, съвсем на 100% няма никаква изненада, никаква драма не 
виждам в това, че гледането за управител за удължаването на договора не е гледана в сесията, когато 
гледахме миналия месец бюджета на общината за годината, а е станала в този. Да, прав сте в тази 
ситуация че трябва да се гледа, имаше информация, но за да не се бърза и да се даде възможност повече 
да се гледа бюджета, затова не мисля че тя е отписана или че не е управител. Да не се връщам в едно 
друго любимо време „Спортни имоти” ги гласувахте пет месеца по-късно пак поради подобни причини 
и нямаше никаква драма, а просто беше изтекъл срока така или иначе не можахме на тази сесия да ги 
гледаме гледали сме ги на другата няма нищо страшно в това. Много съм доволен и от коментарите 
коректно на комисията по Бюджет и финанси, вече обръщам се към Вас като съветник понеже не сте 
доволни от текста, /между другото приемам предложението на Петров да се гласува точка по точка/, 
който е предложен „до 3,5 МРЗ”, затова общинските съветници сте предложили „до 4 МРЗ”, като 
казвам общинските съветници имам предвид ПК по Бюджет и финанси, това предложение не е 
направено от някои друг, а е направено от ОбС на Монтана. При тази Наредба, която казвате до тук 
казвате, че трима от десетина които се изказахте сте я приели, но има и други сигурно, очевидно е че 
има дебат който има различни страни, като парично изменение. Очевидно е, че това което съм 
предложил се приема добре, даже предложенията надхвърлят очакванията ми, защото аз съм длъжен 
все пак да се съобразя с волята на общинските съветници, на предишната доклада се съобразих в 
докладна 08-01-49 да се прави отчет на шест месеца. Това е предложението ми и не оттеглям другото за 
да бъда безкрайно коректен при гласуването, което аз мисля че при тази ситуация е по-добре така да 
бъде. Имаме позиции, надявам се че с това нещо ще покажете каква е картината, но и аз мисля, че 
отделихме достатъчно време в една точка, в която наистина на фона на всичко което гледаме в момента 
не виждам нищо драматично. Приемам това което казвате и преди да станете за реплика, моля ви 
достатъчно заседания правим по някои път, коригирайте ги на комисии за да не се налага непременно 
да се изказвате тук за неща, които са свързани с промяна на квадратура, да така е, но след като това е 
констатирано още на комисия, защо сега да говорим все едно откриваме топлата вода и за първи път 
сме видели, че има разлика от 8 кв.м. Очевидно е грешка, да, неприятна е и от подобно нещо обръщам 
внимание на хората. Онова което може да се отстрани на комисии, по-добре го отстранете до края там, 
отколкото само и непременно да даваме воля за изказване по нещо, което отново казвам не виждам 
нищо драматично.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Какво Иване, сега искаш?  
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Реплика на Кмета.        
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Такова чудо в Правилника няма – реплика на Кмета – твоето 
становище го каза три, четири пъти, имаше и изказване, по Правилник нямам право да ти дам думата, 
но си ми приятел, заповядай. 

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Тъй като мисля че разсъждаваме по един и същ начин с Кмета, на 
първото заседание на комисията г-н Кмете, зададох пет въпроса във връзка с тази докладна, отговора 
беше с вдигане на рамене от вашите служители. Отложихме докладната за следващо заседание, на 
следващото заседание отговорите бяха същите, ако бяха ни дали тези отговори там и бяхме взели 
решение там, сега нямаше да задаваме въпроси.  

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Много ти благодаря за това нещо, надявам се всичките да са го чули 
в залата. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Мечков, заповядай. 
Г-Н ПЛАМЕН МЕЧКОВ: Предлагам прекратяване на разискванията. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Противно становище за прекратяване на 

разискванията? Не виждам. Моля онези от вас, които са „за” прекратяване на разискванията да гласуват  
„за” – 28,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0  
Приема се 
Първо гласуваме процедурното предложение на Иван Славчов за отпадане на т.2 от 

предложението за решение, след което ако не се приеме гласуваме предложението на ПК по Бюджет и 
финанси, ако има коригиране и тогава цялото решение. 

Процедурното решение на Иван Славчов за отпадане на т.2 от предложението за решение, 
които е „за” моля да гласува 

„за” – 7,  
„против” – 14,  
„въздържали се” – 8  
Не се приема  
По предложението на ПК по Бюджет и финанси вместо „до 3,5 МРЗ” да стане „до 4 МРЗ”, моля 

онези от вас, които са „за” да гласуват 
„за” – 5,  
„против” – 9,  
„въздържали се” – 14  
Не се приема 
Преминаваме към гласуване на решението, което първоначално беше предложено и по 

процедурата гласуваме точка по точка. Който е „за” точка първо от решението „Преизбира за 
управител на „Център по дентална медицина №1” ЕООД гр. Монтана – д-р Мария Цолова - Василева за 
срок от три години” 

Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Реплика. Процедурата на гласуване каква трябва да бъде? 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Процедурата на гласуване съгласно Търговския Закон и съгласно 

решенията на ЗМСМА се приемат както се приемат всички решения с обикновено гласуване, но с 
квалифицирано мнозинство. Избирането на Управителя може да бъде тайно, може да бъде и явно, тук 
става на въпрос за удължаване на договор. Моля, онези от вас, които са „за” т.1 да гласуват  

„за” – 28,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0  
Приема се 
Преминаваме към гласуване на т.2 от Дневния ред. Моля, онези от вас, които са „за” т.2 да 

гласуват  
„за” – 20,  
„против” – 4,  
„въздържали се” – 3  
Приема се 
Т.3 „Възлага на Кмета на Община Монтана като представител на Принципала да сключи нов 

договор за възлагане на управление с д-р Мария Цолова - Василева.” Моля онези от вас, които са „за” 
този текст на решение да гласуват „за” 
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„за” – 28,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0  
Приема се 
Необходимо ли е да гласуваме цялото решение? Мисля, че не е необходимо. Всички точки 

предложени в решението, като цяло се приеха с необходимото мнозинство. 
Решение 
№279 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 9, ал. 5 от Наредбата за 
упражняване правата на собственост върху общинската част от капитала на търговските 

дружества 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Преизбира за управител на „Център по дентална медицина №1” ЕООД гр. Монтана – 

д-р Мария Цолова - Василева за срок от три години. 
2. Определя възнаграждение на управителя на „Център по дентална медицина №1” 

ЕООД, гр. Монтана в размер до 3,5 минимални работни заплати за страната. 
3. Възлага на Кмета на Община Монтана като представител на Принципала да сключи 

нов договор за възлагане на управление с д-р Мария Цолова - Василева. 
 
По предложение на група съветници почивка  
 
ТОЧКА ШЕСТНАДЕСЕТА: 08-01-51/12.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана, относно учредяване на “Технологичен парк” ЕООД. 
 

 Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: В залата присъстват 21 общински съветника след почивката, 
имаме необходимия кворум и можем да продължим работа. Моля да заемете местата си в залата.  
Преминаваме към т.16 от днешния Дневния ред, а именно учредяване на ново Търговско дружество 
“Технологичен парк” ЕООД. Станаха доста разисквания, изясняване на статута на това дружество по 
времето на заседанията на комисиите. Вносителите, има ли нещо, което да добавите? Няма. 
Предварително на заседанията на едно от комисиите се направи предложение, като нова т.4 да бъде 
записано „След вписване на дружеството в Търговския регистър в срок от 30 дни ръководството на 
дружеството да разработи и предложи на ОбС за утвърждаване Правилника за работа на дружеството, 
който да се гласува от ОбС” и по отношение възнаграждението на Управителя да бъде 3,5 МРЗ, това са 
предложения от комисиите, които са отделно от докладната записка. Моля от залата за отношение? 
Заповядай Ивайло Петров. 

Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: У-ми г-да Председатели, г-н Кмете, Г-да заместник кметове, колеги, 
предлагам да отложим вземането на решение за учредяване на това дружество. Мотивите са ми, че на 
нашата комисия по Бюджет и финанси Общинската администрация не даде ясно да се разбере, че това 
дружество ще тръгне и ще заработи с печалби. Спомена се, че е имало кандидати заявили желание да 
развиват бизнес в района на Технологичния парк, но никакви конкретни цифри и никаква конкретна 
стратегия за развитие на това дружество в близко бъдеще поне не виждам аз. Там ще бъдат отдадени 
терените под наем на евентуално инвеститори, върху които те би трябвало да изградят свои собствени 
сгради и имоти и смятам, че в условията на тази криза не е момента точна сега да стартира това 
дружество. Първото което е, поне за шест месеца съм сигурен, че то няма да може да си стъпи на 
краката, едва ли ще се намерят външни инвеститори, от страната не знам. Не бяха и казани, кои са 
заявили намерения да инвестират в парка. Другото което е, много скоро се предлага тази докладна след 
като приехме бюджета. Дали Общинската администрация е взела скорошно решение и необосновано за 
създаване на това дружество, защото бюджета беше приет на 26.02., в бюджета не е предвиден този 
капитал за учредяване на това дружество. Заложени са едни 400 000 лв. в параграф 70-70 и тези 400 000 
лв. са точно увеличението на капитала на ОМЦ, други такива пари няма. Затова смятам, че решението е 
прието прибързано. Първо да бъде подготвена и представена в ОбС една стратегия за развитие на това 
дружество и тогава да го учредим. Благодаря. 
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Моля за други желаещи да вземат отношение по това 
предложение. Не виждам. Ако няма да прекратим разискванията и да преминем към гласуване, 
съответно процедурното предложение и по предложението за решение. Моля онези от вас, които са 
„за” прекратяване на разискванията да гласуват 

„за” – 24,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0  
Прекратяват се разискванията 
По отношение предложението на Ивайло Петров за не вземане решение на днешната сесия, а 

това да стане на по-късен етап. Моля, онези от вас, които са „за” това процедурно предложение на 
Ивайло Петров да гласуват 

„за” – 6,  
„против” – 6,  
„въздържали се” – 10  
Не се приема 
По отношение на решенията, които са предложени т.1 и т.2 ще ги приемем с обикновено  

гласуване квалифицирано мнозинство. Т.3 по отношение избор на Управител на технологичен парк, 
съгласно наша Наредба може да стане тайно, но може да бъде и явно гласуване, този въпрос по 
отношение на процедурата може да го решим сега,  т.4 е ясна и допълнението което беше предложено 
от комисиите. По този ред за гласуване, има ли някой, който да възрази? Няма. Преминаваме към 
гласуване на т.1 „Учредява еднолично дружество с ограничена отговорност с наименование 
„Технологичен парк” ЕООД ….. „ и т.2  „Приема учредителен акт на дружеството”, моля онези 
от вас които са „за” да гласуват 

„за” – 20,  
„против” – 4,  
„въздържали се” – 1 
Приема се т.1 и т.2 
По отношение на избор на Управител на Технологичния парк, първо гласуваме за процедурата 

тайно или явно. Моля онези от вас, които са „за” таен избор да гласуват „за” 
„за” – 0,  
„против” – 11,  
„въздържали се” – 10 
Не се приема 
Остава ни другата алтернатива, а именно избор с явно гласуване.  
Гласуваме предложението на комисията по Бюджет и финанси „възнаграждението да е три и 

половина МРЗ” в т.3. Моля онези от вас, които са „за” това предложение за решение вместо 3 МРЗ да 
бъде записано 3,5 МРЗ да гласува „за” 

„за” – 4,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 19 
Не се приема 
Преминаваме към гласуване на т.3, с текста който предварително беше предложен от 

Общинската администрация. Моля онези от вас, които са „за” този текст да гласуват  
„за” – 18,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 7 
Приема се с необходимото мнозинство 
По отношение на предложението в т.4 предложено от ПК по Общинска собственост и 

Евроинтеграция, а именно „След вписване на дружеството в Търговския регистър в срок от 30 дни 
ръководството на дружеството да разработи и предложи на ОбС за утвърждаване Правилника за работа 
на дружеството да се гласува от ОбС”. Моля онези от вас, които са „за” нова т.4 да гласуват 

„за” – 20,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 4 
Приема се 
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Остава т.4, която става т.5 „Възлага на управителя да извърши всички действия по вписване на 
дружеството”, моля онези от вас, които са „за” това да гласуват 

„за” – 20,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 4 
Приема се 
Предложението за решение с корекциите, с нова т.4 се приема с различните гласувания по 

отделните точки. Обявявам за приета Докладната записка с всички точки. 
Решение 
№280 

На основание чл. 21, ал.1, т.9 от ЗМСМА,  чл. 3 и чл. Чл.9, ал.5 от Наредба за 
упражняване правата на собственост върху общинската част от капитала на търговските 

дружества 
Общински съвет - Монтана 

Реши: 
1. Учредява еднолично дружество с ограничена отговорност с наименование 

„Технологичен парк” ЕООД, гр. Монтана, седалище и адрес на управление гр. Монтана, ПИ 
№48489.2.505 по кадастралната карта на гр. Монтана, Ломско шосе /местност Гламата/, с 
капитал в размер на 55 000 /петдесет и пет хиляди/ лева, разпределен на 5 500 дяла от по 10 
/десет/ лева и предмет на дейност: създаване и управление на индустриален, технологичен, 
научен и бизнес парк, включително изграждане, валоризиране, развитие, управление и 
разпореждане с недвижими имоти; строителство, предоставяне на услуги, свързани с 
дейността на индустриалните паркове. 

2. Приема учредителен акт на дружеството. 
3. Избира за управител на “Технологичен парк” ЕООД Руменци Николов Балачев и му 

определя възнаграждение в размер на три минимални работни заплати за страната. 
4. След вписване на дружеството в Търговския регистър в срок от 30 дни 

ръководството на дружеството да разработи и предложи на ОбС за утвърждаване Правилника 
за работа на дружеството да се гласува от ОбС. 

5. Възлага на управителя да извърши всички действия по вписване на дружеството. 
 
ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТА: 08-04-67/19.03.09 г. Докладна записка от Златко Живков-

Кмет на Община Монтана относно приемане на годишните отчети, баланси и разпределение на 
печалбата за 2008 г., на общинските търговски дружества със 100% общинско участие в капитала 
им. 

 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.17 от днешния Дневния ред, а именно 

приемане на годишните отчети, баланси и разпределение на печалбата за 2008 г., на общинските 
търговски дружества. Станаха доста разисквания по времето на комисиите, но така или иначе е внесено 
на днешната сесия в ОбС, в която трябва да приемем  годишните отчети и баланси и съответно 
разпределение на печалбата за 2008 г. Вносителите? Няма. Ивайло Петров, заповядай. 

Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: У-ми дами и г-да, няма да коментирам отчетите. Другото е, че ще 
спестя на г-н Кмета напомнянето че съм в един друг състав на ОбС бях Управител, затова мисля, че не 
трябва да коментирам дружествата и специално отчетите, за мен не е колегиално. Искам само една 
предложение да направя, дадох го на Председателя – т.6 нова „Възлага на Управителите на „Общински 
пазар” ЕООД, „Регионално депо за отпадъци – Монтана” ЕООД, „ОМЦ-Монтана” ЕООД, „ЦДМ №1” 
ЕООД, „СМТЛ №1” ЕООД, в законоустановения да заявят и представят за обявяване н Търговския 
регистър годишните си отчети за 2008 год., приети с настоящето решение.” Точка 6 старата да стане т.7, 
мотива ми е, че едно от дружеството пререгистрирано миналата година не си е вписало още годишния 
отчет, санкциите са по Закона за счетоводството и са сериозни. По Закона за счетоводството санкция за 
дружество е от 1 500 лв. до 2 000 лв., по Закона за Търговския регистър има също такава санкция от 500 
лв. до 1 000 лв. за едно и също нарушение не би трябвало да се налагат две наказания. Така че, който 
първи го установи той ще наложи санкцията, това ще е щета за дружеството. Благодаря.  
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Ивайло Петров. Други, които желаят да вземат 
отношение по годишните отчети и баланси на дружествата? Не виждам. Преминаваме към прекратяване 
на разискванията, моля онези от вас, които са „за” прекратяване на разискванията да гласуват 

„за” – 24,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0 
Приема се 
По предложението, което направи Ивайло Петров, мисля че е коректно с което фактически 

напомняме да изпълнят управителите задълженията си, които са им установени от Закона за 
счетоводството и други нормативни актове.  

По отношение на предложението на Ивайло Петров за нова т.6, а старата т.6 да стане т.7 
Чета новата т.6 „Възлага на Управителите на „Общински пазар” ЕООД, „Регионално депо за 

отпадъци – Монтана” ЕООД, „ОМЦ-Монтана” ЕООД, „ЦДМ №1” ЕООД, „СМТЛ №1” ЕООД, в 
законоустановения да заявят и представят за обявяване н Търговския регистър годишните си отчети за 
2008 год., приети с настоящето решение.” Моля онези от вас, които са „за” това решение като нова т.6 
да гласуват 

„за” – 23,  
„против” – 1,  
„въздържали се” – 1 
Приема се 
Отрицателен вот Валтер Аспарухов, заповядайте. 
Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмет, у-ми колеги, искам да 

обясня отрицателния вот. Може би с подкрепата на това решение колегата Петров и неговите колеги от 
политическата сила малко постигнаха намерения колкото се може повече намеса в работата на 
дружествата. Гласувах против защото това е задължение на всеки един управител и ако някои от 
Управителите прави административно нарушение то има административни наказания. ОбС като 
собственик на тези търговски дружества започва да им вменява на всяка крачка какво трябва да правят 
управителите мисля че не е редно. Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря за отрицателния вот. Заповядай Тодоров. 
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Аз разбирам притесненията на г-н Аспарухов за намесата в работата 

на дружествата, но ще ви дам само един пресен пример. Вчера не знам как е завършило - сигурно г-н 
Председателя ще ни уведоми - делото срещу ОМЦ, което се гледа, тъй като ние от толкова намеса в 
работата на тези дружества се стигна до това положение. Така, че един контрол които да се 
осъществява с едно такова решение, смятаме че не е намеса просто един по-засилен контрол.  

Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Чл.24 от Закона за счетоводството - Органите на управление на 
предприятия в случая ОбС отговарят за съставянето, своевременното изготвяне, съдържанието и 
публикуването на отчетите и годишните докладни за дейността към тях това са за тези, които подлежат 
на ОДИТ. Така че е вменено на ОбС в случая за търговските дружества и Закона за счетоводството.  
Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Заповядай Аспарухов. 
Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: Една дуплика и към двамата. Не искам да споря със Закона, но аз 

мисля че тези управители са подписали договори за управление с г-н Кмета и там нещата са заложени. 
Колкото до вчерашното дело, мисля че след като прекратихме разискванията по търговските дружества 
няма какво да коментираме и може би като излезе това решение или на някоя друга сесия тогава ще 
разглеждаме въпросите от друг ъгъл. С този контрол ние сме против едно дружество или не сме. 
Просто не искам да го коментираме сега. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Приключихме с отрицателния вот. Продължаваме, в 
процедура на гласуване сме, моля онези от вас, които са „за” проекта за решение по т.17 с 
допълнението, което беше току що направено и старата т.6 да стане т.7 да гласува 

„за” – 25,  
„против” – 0,  
„въздържали се” – 0 
Приема се 

Решение 
№281 
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На основание чл. 137, ал.1, т.3 от ТЗ и чл.9, т.3 и чл.28 от Наредбата за упражняване 
правата на собственост върху общинската част от капитала на търговските дружества 

Общински съвет - Монтана 
Реши: 

1. Приема годишните отчети и баланси на: „Общински пазар” ЕООД, „Регионално депо за 
отпадъци – Монтана” ЕООД, „ОМЦ-Монтана” ЕООД, „ЦДМ №1” ЕООД, „СМТЛ №1” ЕООД. 

2. Определя за дивидент за Община Монтана да се отчислят 50% от балансовата печалба на 
общинските търговски дружества за 2008 г. 

3. Полагащите се вноски за дивиденти да се внесат по сметка на Община Монтана, в срок 
до 31.05.2009 г. 

4. Да се определят тантиеми за допълнително възнаграждение на управителите на 
търговските дружества с реализирана балансова печалба за 2008 г., съгласно чл. 30 от 
Наредбата за упражняване правата на собственост върху общинската част от капитала на 
търговските дружества. 

5. Възлага изпълнението на решенията на управителите на търговските дружества. 
6. Възлага на Управителите на „Общински пазар” ЕООД, „Регионално депо за отпадъци – 

Монтана” ЕООД, „ОМЦ-Монтана” ЕООД, „ЦДМ №1” ЕООД, „СМТЛ №1” ЕООД, в 
законоустановения да заявят и представят за обявяване н Търговския регистър годишните си 
отчети за 2008 год., приети с настоящето решение. 

7. Възлага контрола по изпълнение на решенията на Кмета на Община Монтана. 
 
ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТА: Питания  
 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към последна точка от днешния Дневния ред, 

питания към Кмета на Община Монтана. Стари питания към Кмата на Община монтана има Златко 
Тодоров, ако желае може да вземе отношение. 

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Благодаря за отговора, нямам какво да кажа. Да използвам момента, 
че съм станал имам нови питания. 

Интересува ме това ли ще бъде крайното състояние на маркировката по ул.”Веренишка”. Какво 
имам в предвид? Плътното което се спуска надолу няма право за изпреварване в същото време няма 
знак „Спирането забранено”, там постоянно има спрели коли. Единия момент е, че всеки които идва 
отгоре така или иначе той трябва да я заобиколи тази кола и нарушава правилника за движение. Второ 
– подстъпа от кръговото към Слънчевата градина веднага влизайки във „Веренишка” в ляво улицата за 
блоковете, там е непрекъсната линия, нагоре никъде няма подстъпи към главната улица. Значи 
влизайки от тук и трябва да се направи ляв завои линията е непрекъсната, отгоре идват коли и отзад 
става нещо като тапа, трябва да продължат нагоре, да свият и да се пуснат отгоре и тогава да завият в 
дясно, което за мен е крайно неприемливо. Ако има вариант тази маркировка да бъде коригирана ще 
бъде добре да бъде направена. За подстъпи не знам предвидено ли е, но смятам, че това също е 
неудобство по тази тясна улица. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Мога ли да отговоря сега за да спестя писмения отговор? 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Да, заповядайте. 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, г-н Тодоров, за да спестя писмения отговор, ще 

обясня така - Всичко от „Веренишка” до кръговото предстои най-малко още няколко неща за да бъде в 
последния му вид и не, тази маркировка в този вид няма да остане. От кръговото до „П.Хитов” след 
завоя в дясно тук предстои полагането на още един слой и на износващ слой, имам предвид на 
последния пласт. Оставихме го след зимата, поради финансови и други съображения. От тук нагоре до 
края от „Анг.Кънчев” на горе, само припомням част от решенията, които взехте на ОбС, първо до горе 
всичко се променя, като вече от „П.Хитов” нагоре пластовете стават повече. Говоря за озеленяване, за 
комуникации, за улично осветление, за абсолютно всичко. Освен това пред блоковете имаме отделно 
благоустрояване говоря за улицата след „Анг.Кънчев” до края там всичко предстои да бъде променено, 
разширено, това е пред жилищните кооперации от двете страни, т.н. тук имаме още едно действие. 
Третото действие е на самата „Веренишка” и „Патриарх Евтимий” имаме допълнителен проект за 
кръгово. Такъв въпрос, какъвто поставихте Вие такъв въпрос на мен също ми поставяха хора, които 
живеят в тази част и които се оплакаха, че идвайки отдолу не могат, защото маркировката е такава че 
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нямат право на ляв завой и на практика трябва да отидат отгоре и да се пуснат, защото иначе няма от 
къде да влязат. Аз се надявам, че в крайния му вид и много се надявам днес да мине едно решение на 
МС, което ще помогне още по-бързо по тази тема да работим, защото е свързано със западния път и 
„Веренишка”. От 01.04. започваме работа, вероятно тя ще бъде затворена, този път я издърпваме в 
началото на сезона. Ще има г-н Стаменова от Живовския квартал едно влизане, защото виждам че 
гледате стреснато и то с основание, имам предвид по „Анг.Кънчев” и Вие и всички които живеят и 
работят в този квартал там. Аз се надявам, че ако всичко е нормално и това, което очаквам сега, мисля 
че живот и здраве до полугодието честа с „Веренишка” да се справим в преобладаващата част. Това 
няма да е последно, ще се има предвид маркировката. Аз също го поставих този въпрос, разбира се с 
контролните органи трябва да се коментира, но хората които са в тази част на слънчевата градина, а 
няма от къде да влязат и на мен също ми поставяха подобен въпрос. Така че моля Ви да потърпите 
малко в тази ситуация, това е в период на изграждане, има се в предвид и това е въпрос, който стои на 
вниманието. 

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Благодаря г-н Кмете за отговора, няма нужда от писмен. Миналия 
път пак ми отговорихте, но и писмено получих отговор, благодаря Ви.  

Втория ми въпрос и с това приключвам е, кога на тези хубави автобусни спирки, които е 
монтирала общината ще има разписание на автобусите? Тъй като на нас също много хора ни го задават 
този въпрос и се чудят 9,15, 9,20 или 9,30 ч. минава. Аз видях и в договорите, когато гледахме и 
транспортната схема, че има разписание на автобусите, но там има час на тръгване и час на пристигане, 
докато междинни спирки да кажем в колко чеса къде ще бъде няма такива разписания по тези спирки. 
Смятам, че това е въпрос, който интересува много граждани. 

 Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Благодаря Ви и за този въпрос, също искам да отговоря. Едно от 
решенията на ОбС от капиталовия списък за изграждане на десетте спирки също е факт, като двете 
които не сме поставили са на „Веренишка” те няма да бъдат поставени докато не минат всички 
действия. Този въпрос, който зададохте Вие за изграждането за изграждането на спирките, за 
поставянето на знаците на общината на картата и на всичко останало е направено на всяка едно от тях 
ще има актуални разписания в един подходящ начин без изключение на абсолютно всички. Мислехме 
да го интегрираме по някакъв начин в самите конструкции, които са там имаше дебати и комисии в 
тази посока. Предстои в момента, дали сме заявка на всяка една от новите спирки ще има. Въпроса 
беше дали да бъде интегрирано в самата спирка или на отделен знак, които да е отделно, мина се на 
втория вариант. Това означава, че ще има еднотипни, за абсолютно всички спирки с последните 
актуални разписания. Това, което казвате е абсолютно вярно, имаше и граждани които искаха да видят 
вече в новия вариант всичко това, така че мисля си в следващия период и това нещо ще се появи. 
Мисля че това ще улесни също много наши граждани, защото има много такива питания. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Тодоров, доволен ли сте, или искате и писмен отговор. 
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Не е нужно. Разбрах предвижда се, а някакъв срок? 
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Притеснявам се от поръчката за да кажа, но мисля че до месец 

картината ще е готова. Не бързаме, искаме да направим нещо хубаво, еднакво, което да го има на 
абсолютно всички спирки без изключение, да е синхронизирано, без фойерверки бързи. Затова мисля 
че това ще е достатъчен срок, ако се наложи нещо в тази посока ще Ви информирам допълнително.    

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Славчов заповядай. 
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Аз имам няколко въпроса г-н Кмете.  
Първия е от хора от села Г.Белотинци, Смоляновци и Винище поставен, касае автобусната 

линия София-Белоградчик. Когато от София има пътник, който пътува за Г.Белотинци, Смоляновци 
или за Винище, автобуса влиза в тези населени места. Когато от София няма пътник, а от Монтана има 
пътници за тези населени места автобусите спират на края на населеното място на пътя Е79 и въобще 
не влиза в селата. Това е проблем, който води друго след себе си, не влизайки в селата хората се качват 
на частните коли и по този начин не ползват автобуса. Предполагам цялата линия е проблемна, защото 
от тези трите села са поставили въпроса. Ако има пътник от София влиза в селата, ако има пътници от 
София, а има от Монтана, Враца не влиза. Смятам че трябва да се реши този проблем, защото е в 
интерес на хората.  

Следващия ми въпрос е, по-скоро желая да ни предоставите на следваща сесия информация за 
изпълнението на Местните приходи за първото тримесечие. Съвсем добронамерено го казвам, живеем 
в условията на икономическа криза, аз знам, че Вие всеки ден следите постъпленията в приходната 
част от Местни приходи, но смятам че ОбС е орган който трябва да го знае това нещо за да може да 
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вземем адекватни решения. Така че желая да ни предоставите такава писмена информация за 
следващата сесия за да се запознаем и ако трябва нещо да се направи корекция или някакво 
предложение да го предложите за да помогнем на общината. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Ще го направим, обръщам само внимание, че на практика 
приходната част, активността и е от 01.март. Разбира се ще получите информацията.  

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Имам още един въпрос, продиктуван от едно наше днешно решение. С 
приемането на Бюджета ние приемаме бюджетните кредити в рамките на които Вие можете да харчите 
средства, да договорирате. Имаме в Параграф 70 сума от 400 хил.лв. тези средства са преведени на 
ОМЦ-то, нали така не греша нищо до момента. В момента ние взехме решение за Учредяване на 
Технологичния парк. Вземаме решения, които няма как да бъдат реализирани или ако се реализират 
тръгваме да нарушаваме Закона за изпълняване на общинския бюджет и много други неща и не е 
нормално да прави подобни неща. Затова бях против тава решение, а не че сме против този парк. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Заповядай Ивайло Петров. 
Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Два въпроса имам единия е чисто битов, който ме касае и мен и 

моите съседи. Ул.”Камен Цанов” е с доста сериозни разкопавания Монтанагаз, ВиК и т.н. отсечката от 
Стоматологична поликлиника до „Генерал Столетов” особено тясната уличка между Римската баня и  
„Генерал Столетов” е под всякаква критика. Когато правят някакви разкопавания тези дружества 
внасят един депозит в общината, след това тези нарушения на платното никои не ги възстановява. Тази 
улица има и сериозни проблеми с ВиК, затова не коментирам, там има проблеми и с отводняването, по 
време на дъжд се заблатява, но поне дупките които са ги изрязали тези дружества ще бъдат ли 
закърпени някои път?  

Другия ми въпрос, не беше уместно в присъствие на управителите да го коментирам. Миналата 
година, когато се гледаха отчетите на дружествата в отчета на д-р Цолова имаше че е сключвала 
петгодишни договори за наем. Тогава и споменах, че това противоречи на Закона за задълженията и 
договорите, тази година пак и го поставих този въпрос това нещо е вписано и в отчета, който общината 
е подготвила. Съгласно Закона за задълженията и договорите, лицата които имат права само за 
управление на дружества не са собственици, могат да сключват такива договори за наем до три години, 
не повече. Тя каза, че становището за петгодишния договор и е даден от Общинска администрация. 
Така че, нека да си коригира тези неща, защото пак ще отидем на онази тема ОМЦ, не казвам че 
клаузите които е заложила в договорите са унизяващи, като ОМЦ но не съответства на 
законодателството. Така че това е и към Председателя, защото той представлява Търговското 
дружество и е отговорен също. Финансовата инспекция, която беше извършила проверка на ОМЦ 
навремето, едно от задължителните предписания, които е дала е договорите на тези търговски 
дружества да бъдат утвърждавани от ОбС. Заради тези истории пак се стигна до темата ОМЦ. До този 
момент нито един договор за наем не е минал за утвърждаване през ОбС, затова смятам че е крайно 
време да бъдат утвърдени поне ясни клаузи, които да бъдат залагани, защото всеки един договор си 
има своята специфика, които могат да бъдат допълнително уточнени. Така че предложението ми е в 
най-скоро време Общинската администрация да подготви едни правила за сключването на тези 
договори, едни основни клаузи и да бъдат предложени за утвърждаване от ОбС. Благодаря. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други питания към Кмета на Община Монтана. Заповядайте 
Ивайло Георгиев. 

Г-Н ИВАЙЛО ГЕОРГИЕВ: У-ми г-н Кмете, моето питане е продиктувано от една вчерашна 
среща с Управителя на „Общински пазар”. Г-н Замфиров постави един въпрос и аз обещах, че ще 
получи подкрепа, това е и моето питане – Какви са възможностите за спиране движението на 
автомобили по ул.”Любен Каравелов” участъка между „Васил Левски” и „Аспарух”, това е началото на 
пазара, алеята на цветята. Там живеят хора и трябва да им се подсигури достъп до гаражни помещения, 
но мисля че може да се отвори една от съседните улици. Обещах на г-н Замфиров на ПК по Местно 
самоуправление подкрепа в тази посока, затова питането ми е да се затвори тази улица.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Георгиев. Има ли други питания към Кмета на 
Община Монтана? Ако няма, закривам двадесет и петата сесия на ОбС – Монтана. 

Заседанието бе закрито в 16,30 часа 
 
Протоколчик:…………………. 

/Мария Петрова/ Председател ОбС:…………………… 
/Светлин Николов/ 


